



NAMA PETUGAS KAUNTER	
NO. PENDAFTARAN	
NO. RESIT	
TARIKH BAYARAN	

**JABATAN PELESENAN
MAJLIS BANDARAYA IPOH**

BORANG PERMOHONAN LESEN PREMIS PERNIAGAAN			
TANDAKAN (√)	PERKARA	BAYARAN PROSES	BORANG INI ADALAH PERCUMA BOLEH DIMUAT TURUN DAN DICETAK DI LAMAN SESAWANG WWW.MBI.GOV.MY/ MUAT TURUN BORANG / BAHAGIAN PELESENAN
	PERMOHONAN BARU	RM 30.00	
	TUKAR NAMA SYARIKAT	RM 30.00	
	PINDAH / TAMBAH / KURANG PREMIS	RM 30.00	
	TAMBAH / TUKAR AKTIVITI	RM 30.00	
	PINDAH MILIK LESEN	20 % DARI KADAR LESEN SETAHUN	
PEMOHON PERLU MENGEMUKAKAN SEMUA DOKUMEN YANG DI BAWAH DAN MENGISI BORANG INI DENGAN LENGKAP			
BIL	TANDAKAN (√)	DOKUMEN	
1		1 SALINAN KAD PENGENALAN PEMOHON	
2		BORANG PERMOHONAN LESEN PREMIS PERNIAGAAN	
3		1 SALINAN PELAN LOKASI BERSAIZ A4 YANG LENGKAP MENUNJUKKAN TEMPAT PERNIAGAAN DIJALANKAN	
4		1 SALINAN PELAN LANTAI PREMIS PERNIAGAAN BERKALA TERPERINCI (SAIZ A4) (BAGI PREMIS MAKANAN SILA TUNJUKKAN RUANG MAKAN, DAPUR DAN TANDAS)	
5		1 SALINAN PERAKUAN PENDAFTARAN (SSM) ATAU MEMORANDUM DAN TATA URUSAN KERJA (MEMORANDUM AND ARTICLES OF ASSOCIATION, BORANG 24 DAN BORANG 19)	
6		1 SALINAN PERJANJIAN PENYEWAAAN ATAU DOKUMEN YANG BERKAITAN (PENYEWAA); JIKA PEMILIK SENDIRI BANGUNAN / TANAH / PREMIS – SILA KEMUKAKAN SALINAN GERAN / S&P;	
7		1 SALINAN BIL CUKAI TAKSIRAN TERKINI YANG TELAH DIJELASKAN; (NAMA PEMOHON ATAU NAMA SYARIKAT DAN ALAMAT PREMIS PADA BIL MESTILAH SAMA DI DALAM PERJANJIAN PENYEWAAAN)	
8		GAMBAR PREMIS DAN AKTIVITI PERNIAGAAN BERSAIZ A4 (BAHAGIAN LUAR DAN DALAM PREMIS)	
9		SURAT MAKLUMAN DARIPADA PEMILIK / PENGARAH SYARIKAT UNTUK TUKAR NAMA SYARIKAT / PINDAH MILIK;	
10		SALINAN LESEN PERNIAGAAN MAJLIS YANG TERKINI;	
SEBARANG MAKLUMAT YANG DIKEMUKAKAN TIDAK TEPAT DAN TIDAK MEMATUHI SYARAT PELESENAN AKAN MENYEBABKAN LESEN DIBATALKAN DENGAN SERTA MERTA TANPA SEBARANG BAYARAN TUNTUTAN BALIK OLEH PIHAK MAJLIS			
ANDA HENDAKLAH MENGISI MAKLUMAT MENGGUNAKAN PENAMA MATA BULAT BERWARNA HITAM			

MAKLUMAT PEMOHON DAN PERNIAGAAN

1	NAMA PENUH (PEMILIK / PENGARAH SYARIKAT)		
2	NO. KAD PENGENALAN		
3	JAWATAN		
4	NAMA KEDAI / SYARIKAT (MENGIKUT SSM)		
5	NO. PENDAFTARAN SYARIKAT		
6	ALAMAT PREMIS PERNIAGAAN (MENGIKUT ALAMAT HARTA CUKAI TAKSIRAN)		
7	LOKASI KORDINAT	LATITUD	LONGITUD
8	ALAMAT SURAT MENYURAT (MENGIKUT ALAMAT HARTA CUKAI TAKSIRAN)		
9	LUAS TAPAK PERNIAGAAN (METER PERSEGI)		
10	JENIS PERNIAGAAN		
11	JUMLAH KERUSI (GUNTING RAMBUT)		
12	MASA PERNIAGAAN	MASA DIBUKA :	MASA DITUTUP :
13	NO. TELEFON	PEJABAT :	TELEFON BIMBIT :
14	ALAMAT EMAIL		
15	NYATAKAN JENIS PERNIAGAAN DI PREMIS YANG TERDEKAT		

ATAS		BAWAH	
KIRI		KANAN	

PERAKUAN PEMOHON

1)	ADALAH DIAKUI SEMUA MAKLUMAT YANG DIBERI ADALAH BENAR DAN JIKA DIDAPATI PALSU, MAKA MAJLIS BERHAK MENOLAK PERMOHONAN INI ATAUPUN MEMBATALKAN LESEN YANG TELAH DIKELUARKAN;
2)	ADALAH BERJANJI TIDAK AKAN MENUKAR ATAU MENAMBAH AKTIVITI PERNIAGAAN KECUALI SETELAH MENDAPAT KELULUSAN TERLEBIH DAHULU, JUGA AKAN MEMAKLUMKAN KEPADA MAJLIS JIKA PERNIAGAAN BERPINDAH MILIK ATAU BERPINDAH TEMPAT DENGAN MENJELASKAN BAYARAN PROSES TERLEBIH DAHULU DAN MENGISI BORANG PEMBATALAN LESEN PERNIAGAAN JIKA PERNIAGAAN TAMAT ATAU BERHENTI.
3)	ADALAH DISAHKAN BAHAWA AKAN MEMATUHI SYARAT-SYARAT DAN KEHENDAK-KEHENDAK YANG BERKAITAN DENGAN PENGELUARAN LESEN. SEKIRANYA GAGAL BERBUAT DEMIKIAN, MAKA TINDAKAN UNDANG-UNDANG BOLEH DIAMBIL ATAU MEMBATALKAN LESEN.
4)	SETIAP PERNIAGAAN YANG DIKEHENDAKI MEMBAYAR CAGARAN, SEKIRANYA TIDAK MENUNTUT WANG CAGARAN TERSEBUT DALAM TEMPOH 30 HARI DARI TARIKH LESEN DIBATALKAN MAKA SAYA DIANGGAP SEBAGAI ENGGAN MENUNTUT KEMBALI WANG TERSEBUT. WANG TERSEBUT AKAN DIMASUKKAN KE AKAUN HASIL MAJLIS DAN SAYA TIDAK BERHAK UNTUK MEMBUAT SEBARANG TUNTUTAN BERKAITAN DENGAN WANG CAGARAN TERSEBUT SELEPAS TEMPOH YANG DITETAPKAN.

TANDATANGAN & COP SYARIKAT PEMOHON

TARIKH